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Samen met het team hebben we gekeken naar welke 
mensen we zeker op de beurs willen uitnodigen. Want 
dat is ook heel belangrijk: dat je beleidsbepalers naar zo’n 
evenement krijgt. Dus je moet ook kijken naar de thema’s 
waar je het op de beurs over gaat hebben; je wilt de sec
tor goed op de kaart zetten, laten zien welke innovaties 
en oplossingen er zijn, ook richting Den Haag en Brussel.

Er komen Europarlementariërs en mensen van de  
ministeries langs en ook vanuit het ambassadenetwerk 
zullen we mensen uit het buitenland gaan zien. Die 
komen misschien aanvankelijk iets meer voor ATH, maar 
zullen vast ook GTH bezoeken.

Als we kijken naar de groenvoorziening, dan zijn we al 
heel ver met de maatschappelijke trend die verduur
zaming heet. In deze branche werken we natuurlijk heel 
veel met handgereedschap en kleinere machines. Daar 
zijn de ontwikkelingen al heel ver als het om elektrisch 
of accu’s gaat. Met het Paviljoen Schoon en Emissieloos 
Bouwen’ hebben we het dan wel specifiek over de bouw
plaats, maar op die bouwplaatsen rijden natuurlijk ook 
trekkers of groenmateriaal. En we willen laten zien wat  
er in die wereld allemaal speelt.

Je ziet dat de samenvoeging van ATH en GTH ook een 
geslaagde actie is geweest. Ook voor de groensector 
zijn er interessante dingen te zien op de agroafdeling. 
Sowieso is die kruisbestuiving er wel. En bij bijvoorbeeld 
gemeenten is het ook niet meer zo dat Jantje alleen  
over de sport toestellen gaat en Pietje meer over de kant
maaiers.

Bovenal is het voor de ondernemers een mooie show
room waar ze veel mensen kunnen ontmoeten en hun 
noviteiten kunnen laten zien. Of er op dat moment echt 
veel verkocht wordt? Nee, maar het biedt de ondernemer 
de mogelijkheid voor klantenbinding en prospects op 
een later moment. 

Caroline Bekkering
Voorzitter Fedecom

Als directeur van Fedecom ben ik ook verantwoordelijk voor de beurs. De beurs is er door en voor leden en 

natuurlijk alle andere geïnteresseerden. De cijfers moeten kloppen en af en toe moet ik even met de peperbus 

strooien. Ik ben heel tevreden over het team van deze beurs. Willem Bierema, zijn team en team Fedecom verrichten 

een mooie prestatie. 

Caroline Bekkering
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‘We willen iedereen laten zien wat 
er in de groensector speelt’


